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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen ved Løjtegårdsskolen DATO: 16.06.2020 

EMNE: Bestyrelsesmøde SAGSNR.: 19/30796 

DELTAGERE: 

Michael Flies von Linstow, Martin Purdy, Christian Moestrup 
Jessen, Daniel Sandal Gadegaard, Maria Krogh Langner, 
Nikolaj Borch, Jan Jakobsen, Ole Juhl, Kathie Westgard 
Damlund og Sussie Nørsø 

 

AFBUD: 
Eline Borberg, Valdemar Sønder Koch, Lucca Hülsen Damm, 
Guri Hernes, Lasse Erik Dvoracek 

 

MØDENR.: 5/2020  

 

Online møde kl. 17.00  

0. Fastlæggelse af dagsorden                     

  

1. Godkendelse af referat af møde nr. 4 den 18.5.2020  

Godkendt. 

 

2. Meddelelse fra   

a. Ledelsen 

i Ansættelser er så godt som på plads. 

ii Administrativ afdelingsleder er opslået med forhåbentlig besættelse pr.1.8.2020. 

iii Skemaer er lagt. 

iv Sidste skoledag og dimission er planlagt inden for retningslinjerne for afsluttende 

arrangementer.  

b. Bestyrelsen  

c. Medarbejdere  

i Arbejdsfordelingen er gået fint. 

ii Stemningen er god trods omvæltninger. 

d. Elevråd  

 

3. Hvad har vi lært af Covid-19? 

i Vi har bl.a. gjort os den erfaring, at møder online er en god mulighed. 

 

4. Kan vi tage elementer med til næste skoleår? 

i Primært for udskolingen. 

ii God ide at tænke elementer af fjernundervisning ind.  

iii Skolebestyrelsen ser frem til at følge undervisningen. 

 

5. Er fjernundervisning stadig en mulighed? 

i Forbehold for, at pasningselementet fortsat overholdes ift. indskoling og mellemtrin. 

ii Der kan også være muligheder ift. ’barn syg’ o.l., hvor læreren kan facilitere 

undervisning trods manglende fysisk tilstedeværelse.  

 

 

 

6. Orientering om undervisningsmiljøvurdering 

http://www.lg.uvtaarnby.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=61
http://www.lg.uvtaarnby.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=61
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i Skolebestyrelsen er orienteret om Løjtegårdsskolens planer for arbejdet med 

undervisningsmiljøet.  

ii Der nedsættes et udvalg som skal arbejde med undervisningsmiljøet henover året.  

 

7. Skolestyrken 

i Vi vil bruge skolestyrken til at understøtte arbejdet med hhv. ’Grøn skole’ og 

’Demokrati og medborgerskab’ 

 

8. Høring af ferie- og fridagsplan 2021/22 

i Taget til efterretning. 

 

9. Budget 2021 til udtalelse 

i Der bør tages højde for en stigning på toiletartikler, vask m.v. 

ii Der ønskes hygiejnemedarbejdere på elevtoiletter som alternativ til ekstra 

toiletter. Derudover kan det have positiv effekt på nedbringelsen af hærværk.  

iii Ydereligere informationer vedr. budgetmidler kan findes i referater fra 

økonomiudvalgets møder.  

iv Skolebestyrelsen tiltræder budgettet.  

 

10. Planlægning af kontaktforældremøde i august 

a. Kontaktforældremøde og årets første skolebestyrelsesmøde afholdes d.17.8.2020. 

 

11. SFO-koloni 

i Konvertering af lejrskole er på tegnebrættet.  

ii Afklaring herom forventes i kommende skoleår.  

 

 

 

12. Status på Aula 

i Opstart af brug af Aula har periodevis været udfordret.  

ii En opsamling ift. forældres erfaring med Aula ville være interessant.  

iii Der opleves manglende notifikationsmuligheder, så man får de rigtige og ikke 

mindst tilstrækkelige oplysninger. 

iv Trådfunktionen under beskeder udfordrer. Derfor bruges opslag ofte til 

fællesbeskeder.  

13. Evt. 

i Tak for indsatsen til Christian Moestrup Jessen og Guri Hernes, og velkommen til 

Ann Marquardsen og Charlotte Storm, som tiltræder næste skoleår. 

ii Formater udsendt fra Rådhuset kan ikke læses.  

 

 

     Mødet slut kl.18.15 


